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Abstract:

In this study, we dealt with the subject of "Commitment in modern Algerian literature from 1945
to 1986." Our conception was based on the fact that the obligation is the compatibility of form
and content, combining the literary text between purposeful reporting and artistic enjoyment.
After studying and analyzing models in poetry and narratives, He was committed to social,
political and religious issues, and he was technically committed to poetry. The lexicon and its
semantic fields were very good and beauty and his image was in a high order of perfection and
quality. As well as in the narrative we recorded that it moved time, place, character and text
parallel to spaces filled with artistic excitement and aesthetic pleasure.

Résumé:

Dans cette étude, nous avons abordé le theme "L'engagement dans la littérature algérienne
moderne de 1945 a 1986". Notre conception reposait sur le fait que l'obligation est la
compatibilité de la forme et du contenu, combinant le texte littéraire entre reportage volontaire et
plaisir artistique. Apres avoir étudié et analysé des modeles de poésie et de récit, Engagé dans les
domaines social, politique et religieux, techniqguement dans le domaine de la poésie, le lexique et
ses champs semantiques étaient trés bons et d'une grande beauté, et son image était d'une
perfection et d'une qualité irréprochables. En plus de la narration, nous avons noté que le temps,
le lieu, le caractere et le texte étaient déplaces parallelement a des espaces remplis d'excitation
artistique et de plaisir esthétique.
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